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Abstract (en)
The module has a light source and a double mask system including two active optical mask portions (C1, C2) moved with respect to each other
along an optical axis. The portion (C2) is inclined to 38-40 degree on a part of an upper zone (C22) with respect to a vertical or a median plane of
the mask portion (C1), where the upper zone receives rays caused from the light source or a reflector. The mask portion (C2) has a shoulder (P) that
delimits the upper part and a lower part (C21) of the portion (C2), where the lower part is inclined to an angle lower than or equal to 25 degree.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un module optique pour dispositif d'éclairage de véhicule automobile comportant au moins un réflecteur ( R) , une source
lumineuse et un système de cache double comprenant deux portions de cache (C1,C2) optiquement actifs décalés l'un par rapport à l'autre par
rapport à l'axe optique du module. La seconde portion (C2) est inclinée, au moins sur une partie de sa zone supérieure (C22) susceptible de
recevoir des rayons provenant de la source ou du réflecteur, d'au moins 35°, notamment d'au moins 38 à 40°, par rapport à la verticale ou par
rapport au plan médian de la première portion de cache (C1).
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